

Cette liste est produite comme exhibit P-4.

La liasse de documents énumérés dans ladite liste est aussi produite par M. Bauset comme exhibit P-5.

M. Sénécal, Secrétaire du Bureau des Commissaires, étant de nouveau examiné, soumet une liasse d'autres documents, lesquels sont produits comme exhibit P-6 à P-21 inclusivement.

Une liste des rapports soumis à l'assemblée du Conseil tenue le 25 janvier 1915 par le Bureau des Commissaires, est aussi produite devant la Commission comme exhibit P-22.

M. Oscar LeMyre, Secrétaire-Adjoint du Bureau des Commissaires est appelé devant la Commission, assermenté par le Président, et rend témoignage.

M. l'échevin Dubeau est assermenté par le Président et rend témoignage.

M. Adolphe Gariépy, Commis au Bureau des Commissaires est assermenté par le Président et rend témoignage.

M. Rodrigue Langlois, Courtier, est assermenté par le Président et rend témoignage.

Le Dr J. C. Poissant, est assermenté par le Président et rend témoignage.

M. Gilbert Larue est assermenté par le Président et rend témoignage.

M. Louis Dupire est assermenté par le Président et rend témoignage.

La Commission s'ajourne alors à demain, samedi, à 11 heures, afin d'entendre les témoins qui se présenteront devant la Commission.

Ajournement.

JULES CREPEAU,
Greffier-Adjoint de la Cité, et
Secrétaire de la Commission.

Said list was filed as Exhibit P. 4.

The bundle of documents enumerated in said list was also filed by Mr. Bauset as Exhibit P. 5.

Mr. Senécal, Secretary of the Board of Commissioners, being again examined, submitted another bundle of documents, which were filed as Exhibit P. 6 to P. 21 inclusively.

A list of reports submitted at the meeting of the Council held on the 25th January 1915 by the Board of Commissioners, was also filed before the Committee as Exhibit P. 22.

Mr. Oscar LeMyre, Asst.-Secretary of the Board, was called before the Committee, was sworn by the Chairman, and gave evidence.

Ald. Dubeau was sworn by the Chairman and gave evidence.

Mr. Adolphe Gariépy, Clerk in the Commissioners' Office, was sworn by the Chairman and gave evidence.

Mr. Rodrigue Langlois, broker, was sworn by the Chairman and gave evidence.

Dr. J. C. Poissant was sworn by the Chairman and gave evidence.

Mr. Gilbert Larue was sworn by the Chairman and gave evidence.

Mr. Louis Dupire was sworn by the Chairman and gave evidence.

The Committee then adjourned until to-morrow, Saturday, at 11 o'clock, in order to hear the witnesses who will appear before the Committee.

Adjourned.

JULES CREPEAU,
Asst.-City Clerk and Secretary of the Board.